
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 19. august 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 9
Var det den fungerende justitsminister eller embedsmænd i Indfødsretskonto-
ret, der tog initiativ til, at Indfødsretskontoret i starten af juni traf beslutning om
at ændre i de skrivelser, der tilgik indfødsretsansøgere, som af Indfødsretsud-
valget havde fået dispensation til optagelse på lovforslag om indfødsrets med-
delelse, sådan som det fremgår af IFU alm. del bilag 145 (2014-15, 1. sam-
ling), og hvad var baggrunden for ønsket om en ændring i skrivelserne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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Indfødsretsudvalget 2014-15 (2. samling)
IFU Alm.del  Spørgsmål 9
Offentligt


